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Статья посвящена исследованию наиболее распространенных ситуаций, 
выявляющих риски для сторон договора банковского счета, возникающие 
в силу отсутствия нормативно-правового регулирования различного рода 
аспектов взаимодействия банка и его клиентов. Большое внимание уделяет-
ся особенностям согласования условий договора банковского счета, приме-
нению банками и их клиентами электронных ресурсов, установлению переч-
ня оказываемых клиентам услуг, а также проблемам нормативно-правового 
регулирования ответственности за нарушение сторонами условий сотрудни-
чества по договору банковского счета.
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АКТУАЛЬНЫЕ ПРОБЛЕМЫ  
БАНКОВСКОГО И ГРАЖДАНСКОГО ПРАВА

BAGANDOVA L.K. ISSUES OF THE DEVELOPMENT OF 
STATUTORY REGULATION OF RELATIONSHIPS BETWEEN PARTIES 
TO A BANK ACCOUNT AGREEMENT

The article is devoted to the research of the most spread situations, 
which entail the risks for the parties to a bank account agreement 
arising from the absence of regulatory and legal regulation of various 
aspects of the interaction between the bank and its clients. Much 
attention is paid to the specifics of the agreement on the terms of 
the bank account agreement, the use of electronic resources by banks 
and their customers, the set of a list of services for clients, and also the 
problems of legal regulation of liability for violation by the parties of 
the terms of cooperation under a bank account agreement.
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